

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in United Arab Emirates, 10 Reasons to Visit United Arab Emirates :

It is a Middle Eastern country consisting of seven emirates: United Arab Emirates, Abu Dhabi, Dubai, Acman, Füceyre, Resu'l-Hayme, Sharq, and Ummul-Kayveyn. It is economically one of the richest countries in the world. They live a very stylish and comfortable life. Concerning tourism, it is also very popular in the region. In 2009, Dubai became the 7th most visited city in the world. 15.8 tourists visited the country in 2017.

1. Yas Island :



Located on the south-west coast of Abu Dhabi, Yas Island is the most important entertainment and tourism center of the country. The island has many hotels, restaurants, cafés, parks and gardens. Besides, the marina and the Formula 1 track have also been able to attract tourists. Yas Island is known as the star of the Middle East.

2. Deira Bazaar :



Located in Deira, one of Dubai's oldest settlements, Deira Bazaar is known as a shopping center. Here you can shop every hour of the day. The Gold Bazaar, located here, is the most popular gold bazaar in the world. Spice Bazaar is also very popular.

3. Burj Khalifa :



Burj Khalifa, located in the center of Dubai, is a building that opened on 4 January 2010. This building is not one of the buildings we know so ordinary. It is the tallest structure in the world, with a height of 828 meters. This 163-storey building is visible in many places in the city.

4. Qasr al-Hosn :



Qasr al-Hosn, located in the capital city of Abu Dhabi, is a historic monument built in 1761 for defense and surveillance purposes. This castle has been used for many years as the place of residence of the state administrators. It was opened to the public as a result of the restoration afterwards, and it is a wonderful touristic place to visit nowadays. In addition, this castle was declared as a World Heritage site in 1976.

5. Burj Al Arab :



Burj Al Arab, located on the artificial island of Dubai's coastline, is a wonderful accommodation 321 meters high. The hotel has a runway on the top floor. It is known as the most comfortable hotel in the world. You must book the hotel to visit here.

6. Dubai Museum :



Located in Dubai's Al Bastakiya Region, the Dubai Museum is located in Al-Fahidi Castle, built in 1787 to defend the Dubai Gulf. In 1971, this building was restored and started to serve as a museum. There are many works and exhibitions in the museum. These works are not to be admired in sight. If you wonder about the history and culture of Dubai, please definitely visit this museum.

7. Palm Islands :



The world-famous Palm Islands, located on the banks of the Gulf of Basra in Dubai, is a collection of archipelagos. There are 3 beautiful artificial islands here. There are many luxurious accommodation and entertainment centers around here. This artificial island is even visible from the distance.

8. Sheikh Zayed Mosque :



The Sheikh Zayed Mosque, located in Abu Dhabi, the capital city of the country, is an important building built in 2007 in honor of Sheikh Zayed, the founder of the country. It is one of the most important religious structures of the country. In addition to its magnificent architectural structure, the largest statue of the world is here. At the same time, this mosque is one of the mosques built in the most modern style of the world.

9. Al Ain National Museum :



It is the oldest museum of the country established in 1969. You can see many ethnographic and archeological artifacts in the museum.

10. Jumeirah Mosque :



Located in Dubai, Jumeirah Mosque is a wonderful religious building built between 1975 and 1978 in Fatima style. It is even known as the most beautiful mosque in Dubai. This mosque is the only one that non-Muslims can visit. You can visit this mosque on a tour outside of Fridays.

TR

Birleşik Arap Emirlikleri'nde Turizm, Birleşik Arap Emirlikleri'ni Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Yedi emirlikten oluşan bir Ortadoğu ülkesidir: Birleşik Arap Emirlikleri, Abu Dabi, Dubai, Acman, Füceyre, Resu'l-Hayme, Sharq ve Ummul-Kayveyn. Ekonomik olarak dünyanın en zengin ülkelerinden biridir. Çok şık ve rahat bir hayat yaşıyorlar. Turizm açısından da bölgede oldukça popülerdir. 2009 yılında Dubai, dünyanın en çok ziyaret edilen 7. şehri oldu. 2017 yılında ülkeyi 15.8 turist ziyaret etti.

1- Yas Adası :

Abu Dabi'nin güneybatı kıyısında yer alan Yas Adası, ülkenin en önemli eğlence ve turizm merkezidir. Adada birçok otel, restoran, kafe, park ve bahçe bulunmaktadır. Ayrıca yat limanı ve Formula 1 pisti de turist çekmeyi başardı. Yas Adası Ortadoğu'nun yıldızı olarak biliniyor.

2- Deira Çarşısı :

Dubai'nin en eski yerleşim yerlerinden biri olan Deira'da bulunan Deira Bazaar, alışveriş merkezi olarak biliniyor. Burada günün her saati alışveriş yapabilirsiniz. Burada bulunan Altın Çarşısı, dünyanın en popüler altın çarşısıdır. Mısır Çarşısı da çok popüler.

3- Burj Khalifa :

Dubai'nin merkezinde yer alan Burj Khalifa, 4 Ocak 2010'da hizmete açılmış bir yapıdır. Bu bina öyle sıradan bildiğimiz yapılardan değil. 828 metre yüksekliği ile dünyanın en yüksek yapısıdır. 163 katlı bu bina şehrin birçok yerinde görülebiliyor.

4- Kasr el-Hosn:

Abu Dabi'nin başkentinde bulunan Qasr al-Hosn, savunma ve gözetleme amacıyla 1761 yılında inşa edilmiş tarihi bir anıttır. Bu kale uzun yıllar

devlet yöneticilerinin ikametgahı olarak kullanılmıştır. Daha sonra yapılan restorasyon sonucunda ziyarete açılmıştır ve günümüzde ziyaret edilmesi gereken harika bir turistik yerdir. Ayrıca bu kale 1976 yılında Dünya Mirası ilan edilmiştir.

5- Burj El Arap :

Dubai kıyı şeridindeki yapay adada bulunan Burj Al Arab, 321 metre yüksekliğinde harika bir konaklama yeridir. Otelin en üst katında bir pist bulunmaktadır. Dünyanın en konforlu oteli olarak bilinir. Burayı ziyaret etmek için otel rezervasyonu yapmalısınız.

6- Dubai Müzesi :

Dubai'nin Al Bastakiya Bölgesi'nde bulunan Dubai Müzesi, Dubai Körfezi'ni savunmak için 1787 yılında inşa edilen Al-Fahidi Kalesi'nde bulunuyor. 1971 yılında bu bina restore edilerek müze olarak hizmet vermeye başlamıştır. Müzede çok sayıda eser ve sergi bulunmaktadır. Bu eserler göz önünde bulundurulmamalıdır. Dubai'nin tarihini ve kültürünü merak ediyorsanız bu müzeyi mutlaka ziyaret edin.

7- Palmiye Adaları :

Dubai'de Basra Körfezi kıyısında yer alan dünyaca ünlü Palmiye Adaları, takımadalar topluluğudur. Burada 3 güzel yapay ada var. Buralarda birçok lüks konaklama ve eğlence merkezi bulunmaktadır. Bu yapay ada uzaktan bile görülebilir.

8- Şeyh Zayed Camii :

Ülkenin başkenti Abu Dabi'de bulunan Şeyh Zayed Camii, ülkenin kurucusu Şeyh Zayed'in onuruna 2007 yılında inşa edilmiş önemli bir yapıdır. Ülkenin en önemli dini yapılarından biridir. Muhteşem mimari yapısının yanı sıra dünyanın en büyük heykeli burada. Aynı zamanda bu cami, dünyanın en modern üslubunda inşa edilmiş camilerden biridir.

9- Al Ain Ulusal Müzesi :

1969 yılında kurulan ülkenin en eski müzesidir. Müzede birçok etnografik ve arkeolojik eseri görebilirsiniz.

10- Jumeirah Camii :

Dubai'de bulunan Jumeirah Camii, 1975 ve 1978 yılları arasında Fatima tarzında inşa edilmiş harika bir dini yapıdır. Hatta Dubai'deki en güzel cami olarak bilinir. Bu cami, gayrimüslimlerin ziyaret edebildiği tek camidir. Cuma günleri dışında bir turla bu camiye ziyaret edebilirsiniz.

السياحة في الإمارات العربية المتحدة ، 10 أسباب لزيارة الإمارات العربية المتحدة:

وهي دولة شرق أوسطية تتكون من سبع إمارات: الإمارات العربية المتحدة ، أبو ظبي ، دبي ، أكمان ، فوسير ، رسول هايم ، شرق ، وأم الكيفين. إنها من الناحية الاقتصادية واحدة من أغنى دول العالم. إنهم يعيشون حياة أنيقة ومريحة للغاية. فيما يتعلق بالسياحة ، فهي تحظى بشعبية كبيرة في المنطقة. في عام 2009 ، أصبحت دبي المدينة السابعة الأكثر زيارة في العالم. زار 15.8 سائح البلاد في عام 2017.

1- جزيرة ياس:

تقع جزيرة ياس على الساحل الجنوبي الغربي لأبو ظبي ، وهي أهم مركز ترفيهي وسياحي في الدولة. يوجد بالجزيرة العديد من الفنادق والمطاعم والمقاهي والمتنزهات والحدائق. إلى جانب ذلك ، تمكن الماريننا ومسار الفورمولا 1 أيضًا من جذب السياح. تُعرف جزيرة ياس بأنها نجمة الشرق الأوسط.

2- ديرة بازار:

يقع ديرة بازار في ديرة ، أحد أقدم المستوطنات في دبي ، ويشتهر بمركز التسوق. هنا يمكنك التسوق كل ساعة من اليوم. سوق الذهب ، الموجود هنا ، هو أشهر أسواق الذهب في العالم. كما يحظى بازار التوابل بشعبية كبيرة.

3- برج خليفة:

يقع برج خليفة في وسط دبي ، وهو مبنى تم افتتاحه في 4 يناير 2010. هذا المبنى ليس أحد المباني التي نعرف أنها عادية جدًا. إنه أطول مبنى في العالم ، ويبلغ ارتفاعه 828 مترًا. يمكن رؤية هذا المبنى المكون من 163 طابقًا في العديد من الأماكن في المدينة.

4- قصر الحصن:

يقع قصر الحصن في العاصمة أبو ظبي ، وهو نصب تاريخي تم بناؤه عام 1761 لأغراض الدفاع والمراقبة. تم استخدام هذه القلعة لسنوات عديدة كمكان إقامة مسؤولي الدولة. تم افتتاحه للجمهور نتيجة الترميم بعد ذلك ، وهو مكان سياحي

رائع للزيارة في الوقت الحاضر. بالإضافة إلى ذلك ، تم إعلان هذه القلعة كموقع للتراث العالمي في عام 1976.

5- برج العرب:

يقع برج العرب على الجزيرة الاصطناعية على ساحل دبي ، وهو مكان إقامة رائع يبلغ ارتفاعه 321 مترًا. يحتوي الفندق على مدرج في الطابق العلوي. يُعرف بأنه أكثر الفنادق راحة في العالم. يجب عليك حجز الفندق لزيارته هنا.

6- متحف دبي:

يقع متحف دبي في منطقة البستكية بدبي ، ويقع في قلعة الفهيدي ، التي بنيت عام 1787 للدفاع عن خليج دبي. في عام 1971 ، تم ترميم هذا المبنى وبدأ العمل كمتحف. يوجد العديد من الأعمال والمعارض في المتحف. لا ينبغي الإعجاب بهذه الأعمال في الأفق. إذا كنت تتساءل عن تاريخ وثقافة دبي ، يرجى زيارة هذا المتحف بالتأكيد.

7- جزر النخيل:

جزر النخيل المشهورة عالميًا ، الواقعة على ضفاف خليج البصرة في دبي ، هي عبارة عن مجموعة من الأرخبيلات. هناك 3 جزر اصطناعية جميلة هنا. هناك العديد من أماكن الإقامة الفاخرة ومراكز الترفيه في الجوار. هذه الجزيرة الاصطناعية يمكن رؤيتها من بعيد.

8- مسجد الشيخ زايد:

يقع مسجد الشيخ زايد في أبو ظبي ، عاصمة الدولة ، وهو مبنى مهم تم بناؤه عام 2007 تكريمًا للشيخ زايد ، مؤسس الدولة. إنها واحدة من أهم الهياكل الدينية في البلاد. بالإضافة إلى هيكله المعماري الرائع ، يوجد هنا أكبر تمثال في العالم. في الوقت نفسه ، يعد هذا المسجد أحد المساجد المبنية على أحدث طراز في العالم.

9- متحف العين الوطني:

إنه أقدم متحف في البلاد تم إنشاؤه في عام 1969. يمكنك مشاهدة العديد من القطع الأثرية الإثنوغرافية والأثرية في المتحف.

10- مسجد جميرا:

يقع مسجد جميرا في دبي ، وهو مبنى ديني رائع تم بناؤه بين عامي 1975 و 1978 على طراز فاطمة. يُعرف حتى بأنه أجمل مسجد في دبي. هذا المسجد هو الوحيد الذي يمكن لغير المسلمين زيارته. يمكنك زيارة هذا المسجد في جولة خارج أيام الجمعة.